

有關「IYACC 第九屆國際音樂大賽」

因應新型冠狀病毒疫情延期

鑑於本港新型冠狀病毒感染的最新情況，以及考慮到各參賽者、各家長、各導師、各評判及工作人員的健康及安全，原訂於 2020 年 2 月 23 日舉行的「IYACC 第九屆國際音樂大賽」將需要延期舉行。

本會對活動延期感到非常遺憾，但作為盡責的主辦機構，延後活動是必須作出的決定。在此感謝各參加者的支持，並就延期所帶來任何不便表示抱歉。

「IYACC 第九屆國際音樂大賽」延期安排如下：

日期及時間： 2020 年 4 月 19 日上午 10：00 至下午 5：00
(比賽時間將於 4 月 3 日公佈)

地點： 香港大會堂演奏廳

報名截止日期延期： 2020 年 4 月 1 日或額滿即止

如有任何查詢，歡迎 WhatsApp 9261 9309 或電郵 music@iyacc.org

此致



IYACC
International Youth Arts & Cultural Centre
Whatsapp: 9261 9309
E-mail: arts@iyacc.org

Rescheduling relating to the Coronavirus:

“IYACC The 9th International Music Competition”

To tie in with the response level under the Government’s “Preparedness and Response Plan for Novel Infectious Disease of Public Health Significance” being raised to Emergency Response Level and avoid people from gathering, “IYACC The 9th International Music Competition” will be rescheduled from 23rd February 2020 to 19th April 2020.

In light of the current situation relating to the Coronavirus, we as the organizer regret to reschedule the event, but it is our obligation to ensure the safety of all participants, and therefore a necessary decision to make. Thank you for your support and understanding; we look forward to seeing you at the rescheduled date.

The arrangements of the rescheduled “IYACC The 9th International Music Competition” are as follows:

Date: 19th April 2020 from 10.00am to 5.00pm (Competition time will be released after 1st April 2020)

Venue: Hong Kong City Hall

Postponed Application Deadline: 3rd April 2020

Enquiries please contact via WhatsApp 9261 9309 or email music@iyacc.org



IYACC

International Youth Arts & Cultural Centre

Whatsapp: 9261 9309

E-mail: arts@iyacc.org